
JAVNA USTANOVA ZA UPRAVLJANJE PARK― SUMOM

MARJAN
PUBLIC INSTITUTION FOR MANACEMENT OF PARK― FOREST MARJAN

SPLET

PREDMET: Zapisnik 229. sjednice Upravnog vije6a Javne ustanove za upravljanje
Park-Sumom Marjan i ostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na podruiju Grada
Splita

Sjednicaje zapoこ ela 04.01.2024u10,00 stti

P五 sutni:

Predsjednik Upravnog vijeia Karlo Siminiati eupi6
Clanovi UV-a: Dubravka Mati6, Goran Jeli6 i Igor Rudan.
Clan UV-a predstavnik radnika: Marijana Carevski Bali6
Ravnatelj Marko Pejnovid
Zapisnihr Karlo Siminiati iupi6

1. Provedba postupka - intervjui s kandidatima prijavljenim za Javni natjehj zaizbor i
imenovanje duvara prirode Javne ustanove za upravljanje Park Sumom Marjan i
ostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na podrudju Grada Splita, te dono5enje

odluke o imenovanju duvara prirode

2. Dono5enje Plana nabave Javne ustanove za upravljanje Park Sumom Marjan i ostalim

za5tiienim prirodnim vrijednostima na podrudju Grada Splita 2a2024. godinu

3. Razno

Dnevni red je prihvaien jednoglasno.

Ad 1) Provedba postupka - intervjui s kandidatima prijavljenim za Javni natjeiaj za
tzbor i imenovanje iuvara prirode Javne ustanove za upravljanje Park Sumom Marjan i
ostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na podruiju Grada Splita

Predsjednik Upravnog vije6a utvrduje, kako su na dana5nju sjednicu pozvani kandidati koji su

ispunili formalne natjedajne uvjete, radi intervjua.

Pristupa se razgovoru sa kandidatima Srdanom Cicarellijem i Ivanom Juri6em. Goran Bilidi6
se nije pojavio na predvideni termin zarazgovot.

Nakon odradenih intervjua, pristupilo se raspravi o dono5enju odluke o imenovanju duvara
prirode. Upravno vije6e usugla5eno smatra da je od pristiglih kandidata bolje ispunjava uvjete

zaduvaraprirode kandidat Srdan Cicarelli. Predstavnica radnika navodi kako ostaje pri svom

stavu da natjedaj nije regularan s obzirom na provedbu natjedaja, dok smatra kako je od
pristiglih kandidata na intervju Srdan Cicarelli bolji kandidat, ali ie svejedno ostati suzdrLana.
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Predsjednik Upravnog vijeda pozdravlja prisutne, utvrduje prisutnost dlanova, i konstatira da
Upravno vijede moZe pravovaljano odludivati o nastavku rada te predlaZe sljede6i:

Dnevni red sjednice



Nakon rasprave pristupilo se glasovanju.

Donesena je odluka o imenovanju Srdana Cicareltija za duvara prirode Javne ustanove za

upravljanje Park Sumom Marjan i ostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na podrudju

Grada Splita sa 4 glasa za i jednim suzdrZanim.

Ad 2) Donolenje Plana nabave Javne ustanove za upravljanje Park Sumom Marjan i
ostalim zaltidenim prirodnim vrijednostima na podruiju Grada Splita 2a2024. godinu

Predsjednik Upravnog vijeda daje rijed Ravnatelju da predstavi Plan nabave Ustanove za

2024. Godinu.

Ravnatelj navodi kako plan nabave sadrZi nekoliko ,,velikih" javnih nabava, kao Sto su

sanacija malog restorana, ku6e u botanidkom vrtu. Na upit o tome Sto znadi todka nabave

,,reimplementacija", Ravnatelj navodi kako je rijed o reimplementaciji radunalnog sustava za

digitaiizaciju arhive. Ravnatelj dalje obja5njava kako se stavka ,,sanitarni dvorovi" odnosi na

nove modularne montaZne sanitame dvorove sa svojim septidkim iamaurr,a, koji bi trebali

zamijeniti postoje6e kemijske WC-e, dok se predviden iznos odnosi na dva takva modula

(edan sa pristupom za OSI i jedan bez).

Ravnatelj obja5njava kako se stavka ,,Betonske Zardinjere - Sturineo' odnosi na postavljanje

betonskih Ladinjera na Sturinama, na podetku podrudja koje se kasnije treba urediti, a radi

reguliranja prometa i parkiranja na tom podrudju.

Ravnatelj obja5njava kako se stavka ,,Odrtavanje parka Sustipan i Zvon(ac" odnosi na

angaiman vanjskog suradnika za odrhavxtje navedenih parkova. Ravnatelj je predvidio

navedeni iznos, budu6i da isti odgovara iznosu koji je Grad pla6ao Parkovima i nasadima.

Trenutno se provodi istraZivanje trLifita, ali Ravnatelj odekuje kako 6e najpovoljnija ponuda

biti znadajno manja od ove predvidene stavke, dok bi za viSak novca trebalo i6i na rebalans i u
zapo5ljavanje novih osoba na odjelu odrlavarya Marjana. Predstavnica radnika postavlja

pitanje postojanja projekta za uredenje Zvondaca u odnosu na stavke postavljanja klupa i

koSara zaotpatke, na Sto Ravnatelj navodi kako postoji projekt PiN za uredenje Zvondaca,

prema kojem u Zvondacu nedostaje jo5 10 klupa. Ravnatelj navodi kako planira unificirati sve

tlrrp. i ko5eve za otpatke na podrudju pSU. Stavka,,sanacija stepenica'o se odnosi na sanacije

skala po Marjanu, gdje Ravnatelj odekuje da predvideni iznos u ovoj godini ne6e biti dovoljan

za sanaciju svih skala, dok je primama sanacija onih skala koje trpe najvedu frekvenciju

prometa ljudi - put Telegrina i skale do prve vidilice.

,,Sanacija malog restorana" obuhvaia gradevinske radove sanacije i grupu uredenja objekta -
namjeitaj i oprema restorana. Iznos je predviden u elaboratu gde. Marasovii. Ravnatelj dalje

navodi kako JU treba dobiti odobrenje grada i upravlj anj e za taj obj ekt.

,,Kuia Botanidki vrt" takoder obuhvada gradevinsku sanaciju objekta koji je statidki

nestabilan.
dhnovi upravnog vije6a su suglasni kako bi JU trebala dobiti na upravljanje, ili dak u

vlasni5tvo od Grada Splita predmetne objekte na kojima se planiraju izvr5iti ovako velike

investicije, s dime se i Ravnatelj sloZio.

Stavka -usluge proradunskog savjetovanja" se odnosi na sludajeve bududeg zapo5ljavanja

novih mladih ekonomista koji nemaju iskustva rada sa proradunom, pa da mogu dobiti usluge

savjetovanja od strane financijskih strudnjaka za proradun.

,,Septidka bio jama Bene" se odnosi na nabavu i isporuku posebne septidke bio jame za objekt

kojikoristi JUna Benama. Zapostavljanje bio-jami 6e setraiiti dopu5tenje SDZ.
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Stavka ,,Videonadzor" se odnosi na videonadzor cijelog podrudja PSM, za Eto je JU dobila

suglasnost policije za videonadzor javne povr5inel Postoji ve6 raniji elaborat, koji je stariji, pa

je pitanje ho6e li se prema danaSnjim cijenama mo6i pokriti cijelo podrudje PSM.

Stavka ,,Slavine" se odnosi na 4 nove javne slavine koje se planira postaviti. Rijed je o

slavinama koje PiN postavlja na ostalim lokacijama po gradu, a mogu6e je da 6e se i6i na

nabavu drugadijih, prikladnijih slavina, koje su u skladu sa drugim ve6 postavljenim

slavinama po PSM.

Upravno vijede pristupa glasanju o dono5enju Plana nabave Javne ustanove za upravljanje

Park Sumom Marjan iostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na podrudju Grada Splita

za 2024. Godinu, koji je donesen sa 4 glasa Za i,iednim suzdrZanim (Marijana Carevski

Bali6).

Nema ni5ta pod todkom Razno.

Sjednica je zakljudena 04.01.2024 u 11.59 sati

DovrSeno
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